
Bestyrelsesmøde Hvidovre bordtennis 

14/12-2023 - kl. 18.30 - 20.00 på Teams 

  

 

 

Tilstede: Victor (bagkant kl. 20.00) Nils, Vanda, Mariette, Kim, Torben 

Afbud: Marianne, Lars 

Referent: Mariette 

Referent næste møde: Marianne 

  

Dagsorden. 

1. Nyt fra formanden 

Intet nyt 

2. Nyt fra kassereren 

Til budget for næste sæson skal påføres godtgørelse til Liselotte 

Startbat til nybegyndere 

Juleafslutning: Der ydes tilskud til juleturneringen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



3. Årshjulet (herunder haltider) 

December: 

Engangspuljen 

Vi har drøftet emner for, hvad der skal søges, vi søger til borde og bander i god 

kvalitet -gerne høje 

Nils er ansvarlig på dette 

 

Bekræft indhentning af børneattester 

Formanden er ansvarlig for, at der er indhentet børneattester på alle trænere, flyttet 

til januar 

 

Januar: 

Budget 

Fremlægges i januar af kasserer/ungdomsformand 

 

Medlemsregistrering til DIF 

Victor/Mariette 

 

Generalforsamling 

Dato for generalforsamling er 18. marts 2024, der er et enkelt hold der har 

hjemmebane denne dag, men i denne uge er der plads til at spille onsdag i stedet. 

Mariette orienterer holdet om dette. 

Nils booker lokale 

Der mangler en til at købe øl/vand/snacks -Mariette spørger Jesper 

 

Klubtur - Ribe 

Der er lidt færre seniortilmeldinger end sidste år, hvilket gør udgiften lidt dyrere pr. 

person 

Der ydes tilskud til bro pr. bil 

I alt tager ca. 25 spillere afsted og derudover en håndfuld forældre og trænere 

Victor og Vanda er tovholdere på klubturen 

 
Talent-og Elitepuljen 
Der mangler formentlig tilskud til næste år 2024. Der er samarbejde med andre 
kommunale foreninger om tiltag til at søge sponsorater, så foreningslivet kan bestå 

 
Opfølgning på sponsoraftaler 

Vores sponsorer er Dwarf og Café Victoria og Hvidovre El 

 

 

 

 



4. Punkter: 

Medlem i restance 

Medlem er i restance fra tidligere sæson og derfor meldt ud, og ønsker nu at stille 

op til stævne. Der gives besked til ham om, at vedkommende skal indbetale 

restancen +indmeldelsesgebyr + ½ kontingent for resten af denne sæson, hvis 

vedkommende ønsker at blive medlem igen. 

 

Nyt træningshold i Dansborg + bat (Kim/Torben) 

Første træning har været i tirsdags ved Liselotte. Der kunne godt bruges bat til at 

låne i starten. Torben tager bat60 battene med fra Friheden og over i Dansborg, da 

alle Bat60 har eget bat 

Hvis der er behov for det, køber vi startbat, der kan købes  

Nils kontakter Victor og hører om der skal bruges flere til ungdom og Torben giver 

Nils besked om behov til begyndere 

Kontingent for de nye spillere på træningshold 

Det nye træningshold tilbydes ½ kontingent+indmeldelsesgebyr for resten af 

sæsonen 

 

Klubtøj 

Der stilles forslag om gratis klubtøj til bestyrelsen+ suppleanter i form af nogle af de 

10 sæt, vi får som sponsortøj fra BTEX 

Forslaget vedtages 

Svamp i Dansborg 

Vi afventer en afklaring af, hvorvidt spillelokalet i Dansborg kan benyttes, klublokalet 

må IKKE bruges pt. 

Hvidovre Kommune sender mail til Torben, når der har været en ekspert og se på 

det 

 

Fugt i Friheden 

Der er meget fugtigt i Friheden 

Der mangler en afklaring på CO2-måler i spillelokalet. Halinspektøren kontaktes 

Vanda tager kontakt 

5. Dato for nyt møde 

25. januar 2024 kl. 18.00 

Nils booker lokale 

6. Eventuelt 

Der blev foreslået vandinstallation i klublokalet, Torben og Vanda tager kontakt til 



kommunen 

7. Punkter til næste Møde 

Børneattester 

Digitalt foreningstjek (Victor) -flyttes til næste møde, da Victor var gået 

Nye Medlemmer -Visioner for nye medlemmer samt inddragelse af Dansborghallen 


